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Hej alla medlemmar! 
I år firar Naturskyddsföreningen i Vaggeryd 40 år! Föreningen 
bildades den 18 mars 1978, därför har vi valt att förlägga årets 
kretsstämma till denna dag. 
 
Härmed kallas du till årsmöte i Vaggeryds Naturskyddsförening 
söndagen den 18 mars klockan 16.00 i Magnisa stuga i Vaggeryd. 
 
Förutom sedvanliga årsmötesförhandlingar blir det en tillbakablick på 
kretsens historia av Lars-Erik Joakimsson, som varit med från starten. 
Det blir också en enklare förtäring. 
 
Vi i styrelsen hoppas på stor uppslutning. Naturskyddsföreningens 
arbete är viktigare än någonsin, och kretsstämman är ett tillfälle för 
alla medlemmar att föra fram sina åsikter. 
En just nu väldigt aktuell fråga är den om den planerade 
höghastighetsbanan som riksdagen ska fatta beslut om inom kort.  
Om den blir av, kommer den att ha stor påverkan i vår kommun, 
liksom flera andra kommuner i länet. Trafikverket förordar snabbtåg 
istället för höghastighetståg. Riksföreningen har ställt sig bakom detta 
förslag, då det innebär flera fördelar för miljön. I länsförbundet har det 
bildats en arbetsgrupp som arbetar aktivt för att förorda förslaget. 



Det byggs för fullt i kommunen, vilket syns i lokalpressen så gott som 
varje vecka. Också i de sammanhangen är det viktigt att ha ett öga på 
konsekvenserna för miljön. 
 
Det här är bara två frågor som Naturskyddsföreningen är engagerad i.  
Det finns fler viktiga frågor, och styrelsen vill gärna se att ni 
medlemmar för fram de frågor som är viktiga för er. Det är ju också 
val i år, bästa tänkbara tillfälle att påverka våra politiker. 
 
Så kom till stämman 18 mars och för fram era åsikter! 
Välkomna! 
 
Marianne Frick 
sekreterare 
 
 
 
 
 
 


